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 Rådet för 

funktionshinderfrågor 
        

   Stadsteatern –  Kulturnämnden - Skönhetsrådet   

 
Protokoll nr 4 från ordinarie möte den 7 juni 2016 

 

Lokal: Stockholms stadsarkiv 

Tid: 14. 00 – 16. 00  

 

Närvarande rådsmedlemmar: 

Gunnar Häger, ordf. SRF Stockholms stad 

Eva Söderbärj, vice ordf. HSO/FUB 

Gunilla Göran, HSO/Reumatikerföreningen i Stockholm 

 

Närvarande tjänstemän: 

Anna Magni, fastighetsintendent, kulturförvaltningen 

Erika Dahlberg, vikarierande nämndsekreterare, kulturförvaltningen 

Petra Engvall, fh-rådssekreterare, Stockholms stadsarkiv 

 

Anmäld frånvaro: 

Anna Quarnström, HSO/HRF 

Louise Lindström, DHR Stockholmsavdelningen 

Sven Arnehed, Neuroförbundet Stockholmsföreningen 

 

Ej anmäld frånvaro: 

Ronald Hallgren, personalchef, Stadsteatern 

 

1. Sammanträdets öppnande och godkännande av 

dagordningen. 

Ordföranden öppnade mötet och dagordningen godkändes. 

 

 

2. Uppföljning av föregående protokoll. Val av justerare. 

Mötesprotokollet från den 12 maj godkändes och lades till 

handlingarna. Gunilla utsågs att justera dagens protokoll. 



 Stadsarkivet  

Sida 2 (4) 
  

 

 

 

  

 

 

  

Stockholms stadsarkiv 

Kungsklippan 6 

Box 22063 

104 22 Stockholm 

stockholm.se/stadsarkivet 

Tel 08 508 28 300 

 

 

 

 

 

3. Synpunkter på lokaler och handlingars tillgänglighet.  

 Det behövs en skylt vid entrén. 

 Ledstängerna i trappen som leder till entrén har nästan 

samma färg som bakgrunden. Det behövs kontraster. 

 Gångarna som leder till entrén via rullstolsgången behöver 

kontrastmarkeras. 

 Glasdörrarna till läsesalen behöver flera markeringar. 

 

4. Uppföljningsfrågor. 

Petra informerade om att Robert Blomqvist, avdelningschef på 

Stadsarkivet kommer och informerar om nybygget i Liljeholmen på 

rådets möre den 18/8.  

Petra har mejlat Tommy Waldnert ytterligare en gång för att höra 

hur rådet kan bli delaktigt i ombyggnaden av Medborgarhuset. Ej 

fått något svar. 

Vad gäller samarbetet med Kulturnämnden diskuterade rådet att 

ändra dag för rådsmötet för att nämnden ska hinna ta del av aktuellt 

rådsprotokoll. Frågan diskuteras vidare på mötet den 18/8. 

Se balanslistan, sist i protokollet. 

  

5. Ärenden till kulturnämndens sammanträde den 14 

juni. 

Erika redogjorde för ärendena till Kulturnämnden och rådet 

diskuterade punkt 9, Fördelning av kulturstöd till det fria kulturlivet, 

över 350 tkr. Rådets synpunkter är: 

att referensgruppen vars syfte är att ge en mer nyanserad bild och 

fördjupad bedömning av ansökningar samt säkra likabehandling 

även borde bedöma huruvida verksamheten är tillgänglig för 

personer med funktionsnedsättning eller ej samt prioritera 

verksamheter där utövaren/ utövarna har egna 

funktionsnedsättningar.  

Rådet diskuterade även punkt 13, Nytt hyresavtal för Skärholmens 

bibliotek. Rådets synpunkter är att: 

 i sammanfattningen sägs att det blir en” ny entré för biblioteket på 

bottenplan, i direkt anslutning till ett café bedöms biblioteket få en 

synlig och tillgänglig placering”. Rådet undrar vari den 

tillgängligheten består? 

  

6. Kommande ärenden till Kulturnämnden   

Erika redogjorde för fyra kommande ärendena. 
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7. Ombyggnadsprojekt 

 Robert Blomqvist, avdelningschef på Stadsarkivet kommer 

och informerar om nybygget i Liljeholmen på rådets möre 

den 18/8.  

 Tommy Waldnert, Projektledare Fastighetsutveckling för 

Medborgahuset har inte hörts av gällande arbetsgruppen för 

tillgänglighet i Medborgarhuset. 

 

8. Rapporter 

 Gunnar berättade att arbetsgruppen ska träffas tisdag den 

6/9 kl. 14 på Kungsholmens bibliotek 

 Eva informerade att den 27/9 har HSO ett seminarium för 

ledamöterna i fh-råden . 

 Eva berättade att den 12/5 hade HSO bjudit in till ett möte 

med politikerna. Bland annat informerades det om en 

utredning som Ramböll utfört angående stadens 7 mål för 

delaktighet med aktiviteter. Utredningen visade att 

aktiviteterna var svåra att mäta och att Ramböll 

rekommenderade att inte jobba med aktiviteter. 

 

9. Planering av temadag med Kulturnämnden den 20 

september. 

Rådet diskuterade ämnet vid förmötet och kom fram till följande 

planering. Tiden blir 11.30–14.00 tisdag den 20 september. Ämnena 

fördelas enligt följande av rådsmedlemmarna: 

- vad är funktionsnedsättning (Eva, Gunilla, Louise) 

- regler och konventioner rörande funktionsnedsättning 

(Anna) 

- vad innebär tillgänglighet (Gunnar) 

- ett Stockholm för alla? (ev. Sven) 

 

           12.   Nästa möte 

Nästa ordinarie rådsmöte blir torsdag den 18 augusti kl.14.00–16.00  

på Stadsarkivet. 

    

13.  Övriga frågor 

 Lars Nerén, Ångestföreningen i Stockholm har meddelat att 

han lämnar sin plats i Kulturnämndens funktionshinderråd. 

 Fundera på byte av rådets mötesdagar till mötet den 18/8, Se 

även punkt 4 i protokollet. 

 Rådet uttryckte en önskan att förlägga mötet den 15/9 till 

Skärholmens bibliotek och i så fall senarelägga mötet en 

timme till kl. 15.00. 
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Balanslista 2016 

Ärende Ansvarig 
Tidsplan/ 

kommentar 

 Gå in på jämför stockholm -

http://www.stockholm.se/jamfor. 

Tillgängligheten presenteras med 9 

olika ikoner per verksamhet. Finns 

det s.k. pictogram till varje 

verksamhet? Info om upplägget. 

Rådet 

 

 

 

 

Sekreteraren 

fortlöpande 

Följa Kulturskolans bygge av ny 

lokal i Kärrtorp. 
Rådet Fortlöpande 

Följa Stadsarkivets bygge i 

Liljeholmen. 

Information om bygget 

 Studiebesök i Liljeholmen 

  Rådet 

 Fortlöpande 

18/8 

 Ev. höst 

Hur ska rådet samarbeta med 

Kulturnämnden? 

 

 Rådet och 

sekreteraren 

 Diskutera 

med Kn den 

17 maj samt 

utarbeta en 

plan på mötet 

den 9 juni. 

Bjuda in projektledaren för 

ombyggnaden av Stadsbiblioteket. 
sekreteraren snarast 

Framtagande av aktiviteter kopplade 

till målen i programmet om 

delaktighet för VP 2017. 

Rådet 

September 

och oktober 

Förslag till 

aktiviteter 

diskuteras  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Gunnar Häger              Gunilla Göran 

ordförande                     justerare 

 

 

Petra Engvall  

Sekreterare 


